
NA SEJI OBČINSKE SKUPŠČINE

Delegati pohvalili
izvršni svet

Na majski seji občinske
skupščine so delegati obrav-
navali poročilo o delu temelj-
nih upra\mih organov za Beži-
gradom v lanskem letu. Dele-
gati so menili, da poročilo na-
števa zgotj opravila in postop-
ke organov. ne omogoča pa
občanom, da bi spoznali pro-
bleme. Smatrali so. da bi mo-
ralo bili porotilo obdelano
problemsko, saj podajanie su-
hoparnih podatkov ne more
izbojšati deta občinske uprave,
Predstavnik občinske uprave
se je z ugotovitvamj delegatov
strinjal, poudaril pa je. da je na
ta način problematika obdela-
na v poročilu izvršnega sveta
in da bodo sugestije upošteva-
li pri delu v prihodnjem letu.

Pri preobrazbi upravesoob-
čani zainteresirani za njeno
približevanje družbemm pro-
blemom in za poenostavitev
postopkov. Izvršni s\ret in
skupščina sta v ta namen se-
stavila posebno cfelovno sku-
pino. ki bo svoje ugotovitve
posredovala mestni skupSčini.

Gre za spoStovanje rokov pri
upravnem poslopku in za pri-
iagoditev deiovnega časa po-
trebam občanov. Pri poeno-
stavitvi postopkov je tzvršni
svet pobude Že posredoval za-
konodajalcu, vendar je treba
razumeti, da bo v času. v kate-
rem živimo. potrebnih vedno
več soglasij. na primer za za-
Sčito voda, zraka in drugega.

Pri poroČitu o delu izvršnega
sveta v lanskem letu je predse-
dnik Jože Bučar poudaril. da
so si prizadevali za pregie-
dnost in jedrnaiost. Omenil je
tudi slabosti. Tako smo pri

sprejemanju aneksov k sa-
moupravnim sporazumom
družbenih dejavnosti dosegli
visoko stopnjo družbene disci-
pline, ki pa je na drugih po-
dročjih ne dosegamo.

V razpravi so delegati menili,
da dajemo s sprejemanjem te-
ga poročila zaupntco naši »ob-
činski vladi-. IzvrSni svet je
opravil vetiko delo, posebej na
področju gospodarstva m pri
delu vskupščini mesla Ljublja-
ne. zato so mu za njegova pri-
zadevanja izrekli vse prizna-
nje.
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